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In zijn algemeenheid ook akkoord

Zouden we de eerste zin van de alinea kunnen veranderen in

In het afgelopen half jaar hebben de activiteiten die nodig waren in verband met de covid 19 crisis noodgedwongen veel

capaciteit gevraagd van de GGD en

Dan is het minder prioriteit kiezen en meer een logisch gevolg van de omstandigheden In een aantal gevallen is volgens mij
bewust gekozen om sommige taken uit te stellen zoals bevolkingsonderzoeken maar in andere gevallen juist niet dacht ik

vaccinatieprogramma s

Die prioriteitstelling is volgens mij ook een van de onderwerpen waar de VNG besturen van de GGD het gesprek met ons over

willen hebben
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Deze vraag van D66 gaat ook over positie van GGD wel watanders dan eerdere vraag maar toch Graag ook jullie blik hierop
Groet ^
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De leden van de D66 fractie zijn van mening dat de infrastructuur en de positie van de gemeentelijke gezondheidsdiensten
GGD en een niet te missen rol spelen in preventie en de gezondheidsbevordering van Nederlanders Deze leden bemerken dat

de GGD en niet genoemd worden in de voortgangsbrief van de staatssecretaris De GGD en zijn tijdens deze pandemie veel tijd

kwijt met het opschalen van de testcapaciteit en het bron en contactonderzoek Is dit van invloed op de capaciteit die er is bij
de GGD en voor gezondheidsbevordering Zo ja in welke mate Is de staatssecretaris het met deze leden eens dat de

infrastructuur van de GGD en gebruikt kan worden om gezondheidsbevordering verderte stimuleren zekerals preventie een

grotere rol krijgt in ons zorgstelsel Zo ja hebben de GGD en ook daadwerkelijk een grotere rol gekregen na het starten van het

preventieakkoord en is ditgepaard gegaan met extra financiele middelen voorde GGD en

10 2S is er eerder iets gezegd over capaciteit GGD voor andere taken in tijden van corona Kan me voorstellen datVraag aan

we kunnen zeggen dat in deze crisistijd de prioriteit van GGD is uitgegaan naar opschalen testcapacitiet en bron en

contactonderzoek

In het afgelopen half jaar is de prioriteit van de GGD uitgegaan naar de activiteiten die nodig waren in verband met de covid 19

crisis Mede op basis van de ervaringen met covid 19 zal het kabinet in overleg gaan met gemeenten en GGD en over de

toekomstige organisatie van de GGD Wat betreft de rol van de GGD op preventie en gezondheidsbevordering het thema
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preventie en gezondheid is een van de aandachtsgebieden in de op handen zijnde nota van het kabinet over Contouren voor een

gezonde toekomst Voor de begrotingsbehandeling wordt met u een discussiedocument gedeeld waarin diverse opties worden

gepresenteerd hoe om te gaan met de uitdagingen voor ons zorgstelsel Het inzetten van de infrastructuur van de GGD en om

gezondheidsbevordering verder te stimuleren is een mogelijke optie om preventie een grotere rol geven in het gemeentelijk
domein en het zorgstelsel Het discussiedocument en de hierin opgenomen beleidsopties wordt ter consultatie voorgelegd aan

veldpartijen
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